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CF-5A/B系列全自动粉末充填机
CF-5A/B Fully Automatic Powder Filler Machine
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技术参数（Technical Parameters）

计量速度 Metering Speed
计量范围 Metering Range

称重精度 Weighing Accuracy

电源 Power Source
重量 Weigh
外形尺寸 Overall Size

times/min
g

-
8-40

20-5000
15-60
1-500

+0.3%-2% & -0.3%-2%
-

kg
mm

+0.3%-2% & -0.3%-2%
380v 50hz 380v 50hz

150 200
650*750*1800 780*810*2200

型号TYPE参数ITEM CF-5BCF-5A

用途（Application）
CF-5A/B广泛应用于需要精确计量和填充粉末物质的行业。它通常用于制药、化工和食品行业，用于包装粉末，例如药粉、食品添加剂、香料和
其他类似产品。该机器可确保精确高效的填充，提高生产率并保持产品质量。

CF-5A/B finds a wide range of applications in industries requiring accurate measurement and filling of powdery substances. It is 
commonly used in the pharmaceutical, chemical, and food industries for packaging powders such as pharmaceutical powders, food 
additives, spices, and other similar products. This machine ensures precise and efficient filling, enhancing productivity and maintaining 
product quality.

特点（Features）
采用不锈钢制成，确保持久的性能和耐腐蚀性。
适用于需要 GMP 和食品卫生认证的环境。
能够处理腐蚀性化学品而不损害机器的完整性。
旨在通过可调节的设置和参数轻松适应工作条件的变化。
提供顺利集成到各种生产环境所需的灵活性，增强操作适应性。
通过精确测量和填充粉末物质提供可靠的性能。

Constructed from stainless steel, ensuring long-lasting performance and resistance to corrosion.
Suitable for environments requiring GMP and food sanitation certifications.
Capable of handling corrosive chemicals without compromising machine integrity.
Designed to easily accommodate changes in working conditions through adjustable settings and parameters.
Offers the flexibility needed to integrate smoothly into various production environments, enhancing operational adaptability.
Delivers dependable performance with accurate measurement and filling of powdery substances.
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